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Z Á P I S N I C A  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 27.2.2025 vo štvrtok 

o 18:00 hod. v priestoroch zasadacej miestnosti Obecného úradu Obce Lúka 

 

Počet poslancov:  7 

Prítomní poslanci: 6 – Zuzana Fulková, Peter Gajdošech, Miroslav Jánošík, Ing. 

Oliver Kačina, Mária Kaducová, Pavol Šprlák – Zmora 

Neprítomní poslanci: 1 - Kristína Vöröšová 

Ostatní prítomní:  Vladimír Vöröš – starosta obce; Zuzana Frťalová – ekonómka obce; 
JUDr. Stanislava Zervanová – pracovníčka obecného úradu; Ing. 

Adrián Ševčík – hlavný kontrolór; ostatní prítomní podľa 

prezenčnej listiny 
 
 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom plánovanom zasadnutí prerokovalo: 
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Plnenie uznesení 

4. Zásady hospodárenia s majetkom Obce Lúka – schválenie 

5. Zásady rozpočtového hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Lúka – 

schválenie 

6. Pristúpenie Obce Podolie do Spoločného úradu samosprávy Nové Mesto nad Váhom 

na vybavenie stavebnej agendy pre Obec Podolie - schválenie 

7. Cenová ponuka „Meranie spotreby elektrickej energie: kuchyňa, jedáleň Základnej 

školy s materskou školou Lúka“ - schválenie 

8. Návrh Zmluvy o úprave obecnej zelene na verejných obecných priestranstvách, 

oprava a údržba strojov a zariadení vo vlastníctve Obce Lúka - schválenie 

9. Dofinancovanie vybudovania „Priechodu pre chodcov na ceste II/507 v Obci Lúka“ 

z vlastných finančných prostriedkov Obce Lúka – schválenie 

10. Výzva Environmentálneho fondu na rok 2025 číslo B-1, Oblasť: ochrana a 

využívanie vôd (B) – schválenie: 

• vypracovania žiadosti 

• vypracovania rozpočtu 

• verejné obstarávanie na dielo 

11. Vymáhanie pohľadávky od spol. Eurohause, s.r.o., zaplatenie súdnych trovov – 

istina 14 102,70 EUR a dva úkony právnych služieb pre JUDr. Adrianu Ručkayovú v 

sume jedného právneho úkony 190,48 EUR – schválenie 

12. Podanie Žiadosti na Regionálny úrad školskej správy v Trenčíne: zateplenie 

obvodového plášťa telocvične – havarijný stav - schválenie 

13. Žiadosť o zakúpenie plachtovej haly pre účely parkovania hasičskej techniky DHZO 

Lúka na pozemkoch p. č. 548/1, 548/2, 548/3 a 549 v k. ú. Lúka – schválenie 

14. Diskusia 

15. Záver 
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1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

Starosta Obce Lúka otvoril zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Lúka a privítal prítomných 
poslancov aj ostatných prítomných hostí na zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. Starosta Obce 
Lúka skonštatoval, že sú prítomní 6 poslanci Obecného zastupiteľstva Obce Lúka t. j. Obecné 
zastupiteľstvo Obce Lúka je uznášania schopné. 

Starosta Obce Lúka určil za zapisovateľku zápisnice JUDr. Stanislavu Zervanovú. Za jej overovateľov určil 
poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka Zuzanu Fulkovú a Ing. Olivera Kačinu. Za vyhotoviteľa 
zvukového záznamu určil poslanca Miroslava Jánošíka. 

2. Schválenie programu zasadnutia 

Starosta skonštatoval, že pozvánka aj podklady na dnešné zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce 

Lúka boli zaslané všetkým poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka formou emailu.  

Starosta Obce Lúka navrhol zmenu pôvodného bodu 14. Diskusia na nové znenie 14. Interpelácie 
poslancov, následne bod 15. Záver zmeniť na bod 15. Diskusia a zaradenie nového bodu 16. Záver. 

UZNESENIE č. U/1/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

úpravu znenia nasledovných bodov dnešného programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka: 

14. Interpelácie poslancov 

15. Diskusia 

16. Záver. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/1/2025. 

Starosta Obce Lúka požiadal prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka o vyjadrenie k 
predloženému programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Poslanec Miroslav Jánošík navrhol doplnenie nového bodu o schválení rozpočtu ZŠ s MŠ Lúka na rok 

2025. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka upozornil, že v prijatom v U/99/2024 nie sú uvedené sumy. 

Poslanec Pavol Šprlák - Zmora sa vyjadril, že je potrebné vysvetliť, či zdroje, ktoré boli pre ZŠ s MŠ Lúka 
schválené, ZŠ s MŠ Lúka postačia na pokrytie nákladov na rok 2025. 

Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že rozpočet pre ZŠ s MŠ Lúka je schválený. 

Zuzana Frťalová, ekonómka Obce Lúka, navrhla zvolať samostatné zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
Obce Lúka, kde by sa prerokovali iba účtovné veci Obecného úradu Obce Lúka a ZŠ s MŠ Lúka. 

Poslanec Miroslav Jánošík navrhol, aby sa na ďalšom OZ zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka 
prerokovalo schválenie rozpočtu ZŠ s MŠ Lúka na rok 2025. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina navrhol doplniť nový bod týkajúci sa odmeny pre Starostu Obce Lúka za roky 
2023 - 2024 a nový bod o rozvoji Obce Lúka na roky 2025 – 2026. 

Poslanec Miroslav Jánošík navrhol body navrhnuté poslancom Ing. Oliverom Kačinom prerokovať v rámci 
bodu Diskusia. 
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Poslanec Ing. Oliver Kačina sa dopytoval, prečo bolo potom pri predchádzajúcom vedení prijaté 
samostatné uznesenie o odmene vtedajšieho Starostu Obce Lúka. 

Poslanec Miroslav Jánošík vysvetlil, že na konci funkčného obdobia Ing. Mariána Haluzu ako vtedajšieho 
Starostu Obce Lúka poslanci prijali uznesenie o odmene Starostu Obce Lúka za celé jeho funkčné 
obdobie. 

Starosta Obce Lúka dal o navrhnutých zmenách bodov programu dnešného zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka hlasovať. 

UZNESENIE č. U/2/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

nový bod 15. týkajúci sa odmeny pre Starostu Obce Lúka za roky 2023 - 2024 a nový bod 16. týkajúci sa 
rozvoja Obce Lúka na roky 2025 – 2026. 

Hlasovanie: 

ZA 1 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    5 hlasov 

Ing. Oliver Kačina      Zuzana Fulková 
        Peter Gajdošech 
        Miroslav Jánošík 

Mária Kaducová 
        Pavol Šprlák - Zmora 
 
 
 
 
 
 
 
 

           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/2/2025 t.j. nové body programu dnešného zasadnutia 
Obecného zastupiteľstva Obce Lúka navrhnuté poslancom Ing. Oliverom Kačinom neboli 
schválené. 

Starosta Obce Lúka prečítal upravený program dnešného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka: 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Plnenie uznesení 

4. Zásady hospodárenia s majetkom Obce Lúka – schválenie 

5. Zásady rozpočtového hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Lúka – 

schválenie 

6. Pristúpenie Obce Podolie do Spoločného úradu samosprávy Nové Mesto nad Váhom 

na vybavenie stavebnej agendy pre Obec Podolie - schválenie 

7. Cenová ponuka „Meranie spotreby elektrickej energie: kuchyňa, jedáleň Základnej 

školy s materskou školou Lúka“ - schválenie 

8. Návrh Zmluvy o úprave obecnej zelene na verejných obecných priestranstvách, 

oprava a údržba strojov a zariadení vo vlastníctve Obce Lúka - schválenie 

9. Dofinancovanie vybudovania „Priechodu pre chodcov na ceste II/507 v Obci Lúka“ 

z vlastných finančných prostriedkov Obce Lúka – schválenie 

10. Výzva Environmentálneho fondu na rok 2025 číslo B-1, Oblasť: ochrana a 

využívanie vôd (B) – schválenie: 

• vypracovania žiadosti 

• vypracovania rozpočtu 

• verejné obstarávanie na dielo 

11. Vymáhanie pohľadávky od spol. Eurohause, s.r.o., zaplatenie súdnych trovov – 
istina 14 102,70 EUR a dva úkony právnych služieb pre JUDr. Adrianu Ručkayovú v 

sume jedného právneho úkony 190,48 EUR – schválenie 
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12. Podanie Žiadosti na Regionálny úrad školskej správy v Trenčíne: zateplenie 

obvodového plášťa telocvične – havarijný stav - schválenie 

13. Žiadosť o zakúpenie plachtovej haly pre účely parkovania hasičskej techniky DHZO 

Lúka na pozemkoch p. č. 548/1, 548/2, 548/3 a 549 v k. ú. Lúka – schválenie 

14. Interpelácie poslancov 

15. Diskusia 

16. Záver 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/3/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

upravený program zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/3/2025. 

3. Plnenie uznesení 

Starosta Obce Lúka požiadal hlavného kontrolóra Obce Lúka o vykonanie kontroly uznesení. 

Uznesenie zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 12.11.2024: 

Uznesenie U/81/2024 – schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku – parcele registra „C“ 
evidovanej na katastrálnej mape, parcelné číslo 555/1 v k. ú. Lúka zapísaného na liste vlastníctva č. 1 
vedeného Okresným úradom Nové Mesto nad Váhom, katastrálny odbor, pre k. ú.: Lúka v prospech: 
Západoslovenská distribučná a.s., sídlo: Čulenova 6, 816 47  Bratislava, IČO: 36 361 518, v rozsahu 
uvedenom v geometrickom pláne vyhotovenom dňa 31.07.2024 spoločnosťou RMG Ing. Rastislav Mikláš, 
so sídlom: M. R. Štefánika 12, 915 01  Nové Mesto nad Váhom, IČO: 43 114 458, autorizačne overenom 
dňa 31.07.2024 Ing. Rastislavom Miklášom, úradne overenom dňa 07.08.2024 Ing. Ľubicou 
Balažovičovou číslo: G1-631/2024, za jednorázovú odmenu v sume 760,- eur (slovom: sedemstošesťdesiat 
eur) - podpísané, plní sa 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 16.12.2024: 

Uznesenie U/82/2024 – schválenie úpravy znenia nasledovných bodov dnešného programu zasadnutia 
Obecného zastupiteľstva Obce Lúka: 8. Úprava rozpočtu Obce Lúka za rok 2024 podľa skutočného 
čerpania – schválenie; Úprava rozpočtu Základnej školy s materskou školou Lúka za rok 2024 podľa 
skutočného čerpania – schválenie; 10. Rozpočet Obce Lúka na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 
2027; Rozpočet Základnej školy s materskou školou Lúka na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027 - 
schválenie - podpísané, splnené 

Uznesenie U/83/2024 – schválenie úpravy programu dnešného zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
Obce Lúka tak, aby sa navrhnutý bod 13. Zásady hospodárenia s majetkom Obce Lúka – schválenie a 
bod 14. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Lúka – schválenie presunuli na nové 
najbližšie zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Lúka a ďalšie body programu budú prečíslované v 
číselnom rade od bodu číslo 13. do bodu číslo 20. - podpísané, splnené 

Uznesenie U/84/2024 – schválenie upraveného programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce 
Lúka - podpísané, splnené 

Uznesenie U/85/2024 – správa o plnení uznesení zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka zo 
dňa 23.6.2023 a 12.11.2024 - podpísané, splnené 
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Uznesenie U/86/2024 – Správa z auditu účtovnej závierky Obce Lúka za rok 2023 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/87/2024 – Správa z auditu konsolidovanej účtovnej závierky Obce Lúka za rok 2023 - 
podpísané, splnené 

Uznesenie U/88/2024 – Správa Hlavného kontrolóra Obce Lúka o kontrolnej činnosti za 2. polrok 2024 
- podpísané, splnené 

Uznesenie U/89/2024 – schválenie jednorázovej odmeny Hlavnému kontrolórovi Obce Lúka v sume 
800,- EUR v čistom - podpísané, splnené 

Uznesenie U/90/2024 – schválenie úpravy rozpočtu Základnej školy s materskou školou Lúka na 
financovanie originálnych kompetencií na rok 2024 na sumu 173 000,- eur (súčasná 166 599,06 eur) t.j. 
navýšenie o 6 400,94 eur - podpísané, splnené 

Uznesenie U/91/2024 – schválenie úpravy rozpočtu Obce Lúka za rok 2024 k 31.12.2024 podľa 
skutočného čerpania k 31.12.2024 s odhadovaným prebytkom 130 924,22 eur podľa čerpania k 

16.12.2024 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/92/2024 – schválenie úpravy rozpočtu Základnej školy s materskou školou Lúka za rok 
2024 k 31.12.2024 podľa skutočného čerpania k 31.12.2024 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/93/2024 – Stanovisko hlavného kontrolóra Obce Lúka k návrhu rozpočtu Obce Lúka na 

rok 2025 a k návrhu viacročného rozpočtu Obce Lúka na roky 2026 - 2027 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/94/2024 – schválenie dotácie z rozpočtu Obce Lúka, žiadateľ: Miestny športový klub Lúka, 
vo výške: 2 500,- EUR na pokrytie nákladov jarnej sezóny od 1.1.2025 do 30.6.2025 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/95/2024 – schválenie dotácie z rozpočtu Obce Lúka, žiadateľ: Základná organizácia 
Jednoty dôchodcov na Slovensku v Lúke, vo výške: 700,- EUR - podpísané, splnené 

Uznesenie U/96/2024 – schválenie dotácie z rozpočtu Obce Lúka, žiadateľ: Basketbalová škola LUKO, vo 
výške: 1 530,- EUR - podpísané, splnené 

Uznesenie U/97/2024 – schválenie úpravy návrhu rozpočtu Obce Lúka na rok 2025, ochrana pred 
požiarmi na celkovú sumu 5 500,- EUR - podpísané, splnené 

Uznesenie U/98/2024 – schválenie Rozpočtu Obce Lúka na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027 
bez programového rozpočtu vo výške príjmov 1 430 271,03 eur a výdaje v sume 473 884,83 eur - 
podpísané, splnené 

Uznesenie U/99/2024 – schválenie Rozpočtu Základnej školy s materskou školou Lúka na rok 2025 s 
výhľadom na roky 2026 a 2027 - príjmy v sume 94 100,- eur a výdaje v sume 1 050 486,20 eur - 

podpísané, splnené 

Uznesenie U/100/2024 – schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Lúka na 1.1.-
30.6.2025 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/101/2024 – schválenie Plánu profesijného rozvoja pedagogických zamestnancov Základnej 
školy s materskou školou Lúka na školský rok 2024/2025 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/102/2024 – schválenie predĺženia nájomnej zmluvy pre žiadateľku Evu Kobelárovú, byt č. 
103 v NBD 265 na obdobie od 1.2.2025 do 31.12.2026 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/103/2024 – schválenie Dohody o spolupráci medzi Mestom Piešťany a Obcou Lúka, 
predmetom ktorej je čiastočná úhrada finančných prostriedkov Obcou Lúka v prospech Mesta Piešťany 

pre troch žiakov Obce Lúka v sume 24,00 eur na mesiac na všetkých troch žiakov na obdobie od 1.9.2024 
do 30.6.2025 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/104/2024 – schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Obce Lúka č. 4/2024, ktorým sa 
mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Obce Lúka č. 1/2022 o určení výšky príspevkov na 

čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na réžijné náklady a podmienky úhrady v školských 
zariadeniach a o mieste a čase zápisu dieťaťa do základnej školy s materskou školou v znení Všeobecne 
záväzného nariadenia Obce Lúka č. 3/2022 a Všeobecne záväzného nariadenia Obce Lúka č. 3/2024 na 
sumu 15,- eur na dieťa na mesiac - podpísané, splnené 

Uznesenie U/105/2024 – schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Obce Lúka č. 5/2024, ktorým sa 
mení a dopĺňa VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉ NARIADENIE OBCE LÚKA č. 4/2019 o poskytovaní dotácií a 
finančných príspevkov z rozpočtu obce - podpísané, splnené 

Uznesenie U/106/2024 – schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Obce Lúka č. 6/2024, ktorým sa 
mení a dopĺňa VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉ NARIADENIE OBCE LÚKA 1/2016 O NAKLADANÍ S 
KOMUNÁLNYM ODPADOM, DROBNÝM STAVEBNÝM ODPADOM, OBJEMNÝM ODPADOM - podpísané, 
splnené 
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Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/4/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- berie na vedomie 

správu o plnení uznesení zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka zo dňa 12.11.2024 a 
16.12.2024. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/4/2025. 

4. Zásady hospodárenia s majetkom Obce Lúka - schválenie 

Starosta Obce Lúka k tomuto bodu programu otvoril diskusiu. 

Poslanec Miroslav Jánošík navrhol limity - prevod hmotného majetku do max výšky 3 500,- eur, prevod 
nehmotného majetku bez limitu, pretože prevod nehmotného majetku musí prejsť schválením na 
zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka, k čomu je potrebné prijatie samostatného uznesenia. 

JUDr. Stanislava Zervanová sa vyjadrila, že pri prevode nehmotného majetku je zákonom určený presný 
postup pri prevode nehmotného majetku obce jeho schválením, zverejnením na úradnej aj internetovej 
stránke obce a následne potvrdením o jeho zverejnení, až na základe čoho kataster zapíše zmenu 
vlastníctva. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora navrhol, aby sa prijali Zásady predložené formou e-mailu dnes 27.2.2025 
o 12:10 hod.. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/5/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

Zásady hospodárenia s majetkom Obce Lúka s účinnosťou od 1.3.2025. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/5/2025. 
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5. Zásady rozpočtového hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Lúka - 

schválenie 

Starosta Obce Lúka udelil slovo Zuzane Frťalovej, ekonómke Obce Lúka, ktorá sa k predmetným zásadám 
vyjadrila. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora oboznámil prítomných, že upravil Zásady podľa pripomienok od Obecného 
úradu Obce Lúka. Tieto zásady chcel skonzultovať s JUDr. Tekelim, konzultácia sa nekonala. Zmeny v 

Zásadách zvýraznil a doplnil, ako to navrhla JUDr. Stanislava Zervanová a Zuzana Frťalová. 

Zuzana Frťalová, ekonómka Obce Lúka vysvetlila, že ekonomický úsek Obce Lúka tvoria Zuzana Frťalová 
a JUDr. Stanislava Zervanová. Upozornila, že v upravených Zásadách paragraf 10 nie je uvedený. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora si tento nedostatok všimol, je to dobrý postreh od Zuzany Frťalovej, 
ekonómky Obce Lúka. 

Zuzana Frťalová, ekonómka Obce Lúka upozornila, že v preložených Zásadách žiadne termíny nie sú, 
preto navrhla znenie: v zmysle zákonom stanovených termínoch. Do bodu 5 písm. d) doplniť text: s 
hodnotiacou správou hlavného kontrolóra Obce Lúka na rokovanie Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Poslanec Miroslav Jánošík prečítal význam hodnotiacej spravy podľa metodiky, ktorá bola dnes poslaná z 

obecného e-mailu poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Zuzana Frťalová, ekonómka Obce Lúka upozornila, že paragraf 10 predložených Zásad sa vzťahuje na 
konsolidovanú účtovnú závierku. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka navrhol, aby audítor Obce Lúka vypracoval audit účtovnej závierky k 
termínu schválenia záverečného účtu Obce Lúka. 

Zuzana Frťalová, ekonómka Obce Lúka navrhla opraviť bod ohľadne termínu konsolidácie účtovnej 
závierky, pretože máme nového audítora. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina poukázal na paragraf 8 bod 2.: v navrhnutých zásadách je 3 500,- eur, v 
starých zásadách je 5 000,- eur, urobil si porovnanie s okolitými obcami, ktoré majú schválených 
minimálne 5 000,- eur. 

Poslanec Miroslav Jánošík pripomenul, že tieto zásady Obce Lúka vypracoval JUDr. Tekeli, ktorý je danej 
problematiky znalý. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina podotkol, že staré zásady boli prijaté v roku 2019, kedy mohol vtedajší 
starosta disponovať s finančnými prostriedkami 5 000,- eur a poslanci Obecného zastupiteľstva Obce 
Lúka sa stretávali menej krát do roka. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora by súhlasil aj so sumou 5 000,- eur. 

Poslanec Miroslav Jánošík namietal, že suma 3 500,- eur je dostatočná suma, netreba brať ohľad na to, 

ako to majú okolité obce. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/6/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

Zásady rozpočtového hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Lúka, limit 5 000,- eur s účinnosťou 

od 1.3.2025. 

Hlasovanie: 

ZA 2 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    4 hlasy 

Ing. Oliver Kačina      Zuzana Fulková 
Pavol Šprlák – Zmora      Peter Gajdošech 
        Miroslav Jánošík 
        Mária Kaducová 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/6/2025 t.j. Zásady rozpočtového hospodárenia s 
finančnými prostriedkami Obce Lúka, limit 5 000,- eur s účinnosťou od 1.3.2025 neboli schválené. 
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Starosta Obce Lúka dal hlasovať o pôvodných zásadách so zapracovanými zmenami predložené formou e-
mailu dnes 27.2.2025. 

UZNESENIE č. U/7/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

Zásady rozpočtového hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Lúka, limit 3 500,- eur s účinnosťou 
od 1.3.2025. 

Hlasovanie: 

ZA 5 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    1 hlas 

Zuzana Fulková       Ing. Oliver Kačina 
Peter Gajdošech 
Miroslav Jánošík 
Mária Kaducová 
Pavol Šprlák - Zmora 
 

 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/7/2025. 

6. Pristúpenie Obce Podolie do Spoločného úradu samosprávy Nové Mesto nad Váhom 

na vybavenie stavebnej agendy pre Obec Podolie - schválenie 

Starosta Obce Lúka oboznámil poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka o tomto bode. Každá jedna 
obec, ktorá je súčasťou Spoločného úradu samosprávy v Novom Meste nad Váhom, rozhoduje o 
pristúpení nového člena, pričom pristúpenie nového člena musí byť schválené na zasadnutí obecných 
zastupiteľstiev všetkých členských obcí. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/8/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

v zmysle Čl. 4 bod 4 Zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu zo dňa 05.11.2002 v znení Dodatkov 
č. 1-7 pristúpenie Obce Podolie, Podolie č. 566, 916 22  Podolie, IČO: 00 311 928, zastúpenej PaedDr. 
Rastislavom Bobockým, k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu zo dňa 05.11.2002. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/8/2025. 
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7. Cenová ponuka „Meranie spotreby elektrickej energie: kuchyňa, jedáleň Základnej 

školy s materskou školou Lúka“ - schválenie 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných s cenovou ponukou ohľadne merania spotreby energií – 
kuchyňa a jedáleň ZŠ s MŠ Lúka. Predmetná ponuka bola poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka 
zaslaná formou e-mailu. 

Poslanec Pavol Šprlák - Zmora pozeral zaslanú ponuku. Jedná sa o veľmi luxusné meranie, toto je dobré 

a vhodné pre firmy, takúto ponuku t.č. nevieme využiť. Na pláne je rekonštrukcia jedálne, čo má 
vypracovať p. Rabčan. Stačilo by robiť mesačný odpočet elektriny. 

Starosta Obce Lúka podotkol, že táto vec sa začala riešiť v čase, keď boli jedáleň a ŠJ spojené zo ZŠ a v 
tom čase sa nevedelo, koľko elektriny spotrebuje jedáleň, ŠJ a ZŠ. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora navrhol, aby sa predložila ďalšia cenová ponuka, ale bude to treba 
mesačne naďalej odpisovať. Stačí zabezpečiť iba trojfázový elektromer v počte 1 ks. 

Ing. Oliver Kačina pripomenul, že v posledných výzvach bolo uvedené samostatné meranie. 

Poslanec Miroslav Jánošík sa radil s poslancom Pavlom Šprlákom - Zmora, podľa neho stačí zakúpiť iba 
trojfázový elektromer. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora navrhol, že osloví na vypracovanie cenovej ponuky lokálnu firmu. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/9/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

Cenovú ponuku – Meranie spotreby energií – Kuchyňa, jedáleň od dodávateľa: INTELIO, s.r.o., so sídlom: 
M. R. Štefánika 149/31, 017 01  Považská Bystrica v sumu 2 492,44 eur bez DPH t.j. v sume 3 065,70 
eur s DPH. 

Hlasovanie: 

ZA 0 hlasov  PROTI 6 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/9/2025 t. j. Cenová ponuka – Meranie spotreby energií 

– Kuchyňa, jedáleň od dodávateľa: INTELIO, s.r.o., so sídlom: M. R. Štefánika 149/31, 017 01  
Považská Bystrica v sumu 2 492,44 eur bez DPH t. j. v sume 3 065,70 eur s DPH nebola schválená. 

8. Návrh Zmluvy o úprave obecnej zelene na verejných obecných priestranstvách, 

oprava a údržba strojov a zariadení vo vlastníctve Obce Lúka – schválenie 

Starosta Obce Lúka otvoril diskusiu k tomuto bodu programu. Navrhol, aby bola stanovená hodinová 
sadzba za práce – mulčovanie obecnej zelena pri používaní traktora ZETOR vo vlastníctve Obce Lúka. 

Poslanec Miroslav Jánošík sa dopytoval, či bola ponuka na tieto práce niekde zverejnená. 

Starosta Obce Lúka ho oboznámil, že ponuka nebola zverejnená, v roku 2023 – 2024 tieto služby 
poskytovala spoločnosť TForest, ktorá za túto činnosť vystavovala faktúry. 

Poslanec Miroslav Jánošík požiadal o predloženie faktúr, ktoré boli spoločnosťou TForest na úpravu 
obecnej zelene a opravu traktora vystavené. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka navrhol zmluvne zarámcovať poskytnutie činnosti na tieto služby do 

31.12.2026. 

Starosta Obce Lúka navrhol, že do konania zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka, ktoré sa 
bude konať do 3 mesiacov, predloženie návrhu rámcovej zmluvy na poskytnutie služieb – mulčovanie 
obecnej zelene a opravu Traktore ZETOR. 
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Hlavný kontrolór Obce Lúka pripomenul, že bolo prijaté uznesenie na údržbu obecnej zelene v sume 15,- 
eur s DPH na hodinu. Toto uznesenie sa ale netýkalo opráv a údržby Traktora ZETOR. Aby sa nemuseli 
ku každej doručenej faktúre pripravovať objednávky, tie služby, ktoré sa poskytujú kontinuálne, by mali 
byť zarámcované na základe zmlúv. 

Ing. Olievr Kačina upozornil, že v prijatých Zásadách rozpočtového hospodárenia s finančnými 
prostriedkami Obce Lúka, platnými od 1.3.2025 je stanovený limit 3 500,- eur, ktorý by Starosta Obce 
Lúka za príslušný kalendárny rok pravdepodobne prekročil. 

Prestávka: 19:32 – 19:45 

Zuzana Frťalová, ekonómka Obce Lúka predložila poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka prijaté 
faktúry od spoločnosti TForest za rok 2024, ktoré sa týkali údržbu Traktora ZETOR a úpravy obecnej 
zelene mulčovaním. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/10/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

úpravu obecnej zelene na verejných obecných priestranstvách, opravu a údržbu strojov a zariadení vo 
vlastníctve Obce Lúka, v sume 15,40 eur s DPH za 1 hodinu úpravy obecnej zelene na verejných 
obecných priestranstvách a opravy a údržby strojov a zariadení vo vlastníctve Obce Lúka, s platnosťou od 
01.03.2025 do 31.12.2026. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/10/2025. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka pripomenul, že v ustanoveniach rámcovej zmluvy treba zarámcovať aj počet 
hodín na príslušný kalendárny rok v nadväznosti na prijaté Zásady rozpočtového hospodárenia s 
finančnými prostriedkami Obce Lúka, platnými od 1.3.2025. 

Starosta Obce Lúka privítal p. Penzéšovú, ktorá prišla prítomných oboznámiť s podmienkami . 

9. Dofinancovanie vybudovania „Priechodu pre chodcov na ceste II/507 v Obci Lúka“ z 

vlastných finančných prostriedkov Obce Lúka - schválenie 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných s vybudovaním nového „Prechodu pre chodcov na ceste II/507 

v Obci Lúka. Nedal podpísať žiadnu zmluvu na vypracovanie prechodu pre chodcov. Obec Lúka má 
zafinancovať nájazdové obrubníky, 4 m z jednej strany a 4 m z druhej strany. Obec Lúka disponuje 
cenovou ponukou do 2 000,- eur s DPH, VÚC Trenčín vybudovanie prechodu pre chodcov bude stáť do 6 
200,- eur, nový prechod pre chodcov bude majetkom VÚC Trenčín. 

Poslanec Miroslav Jánošík sa vyjadril, že nový prechod pre chodcov nie je pre Obec Lúka potrebný, podľa 
neho by bolo účelnejšie vybudovať nový priechod pre chodcov od Špiliera smerom k lávke. Nevidí dôvod, 
prečo by Obec Lúka mala platiť 2 000,- eur. 

Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že VÚC Trenčín mala najskôr rozpočet na vybudovanie nového prechodu 
pre chodcov vo výške 11 000,- eur, ale ponížili ho. 

Ing. Oliver Kačina sa vyjadril, že umiestnenie nového prechodu pre chodcov nie je zlé, z hľadiska 
bezpečnosti je vhodný, ale suma 2 000,- eur za dva obrubníky je veľa. 

Poslanec Miroslav Jánošík sa vyjadril, že zbytočne sa bude budovať nový prechod pre chodcov. 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných, že pôvodný prechod pre chodcov bude zrušený, tento nový 
bude lepší, lebo bude osvetlený a bezpečnejší. Myslí si, že nový prechod pre chodcov dokáže čiastočne 
spomaliť dopravu v obci. 
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Poslanec Miroslav Jánošík sa opätovne vyjadril, že vhodnejší by bol nový prechod pre chodcov pri 
mostíku. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora bol prekvapený, že pôvodný prechod pre chodcov bude zrušený, že o tomto 
neboli poslanci ani nikto iný informovaný. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/11/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

dofinancovanie vybudovania „Prechodu pre chodcov na ceste II/507 v Obci Lúka“ z vlastných finančných 
prostriedkov Obce Lúka v maximálnej výške 2 000,- eur; 

- odporúča 

Starostovi Obce Lúka zabezpečiť prieskum trhu (3 cenové ponuky) pre výber dodávateľa na vybudovanie 
nájazdových obrubníkov, 4 m z jednej strany a 4 m z druhej strany a uvedenie obecného chodníka do 
pôvodného stavu. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    2 hlasov 

Peter Gajdošech      Zuzana Fulková 
Ing. Oliver Kačina      Miroslav Jánošík 
Mária Kaducová 
Pavol Šprlák - Zmora 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 

                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/11/2025. 

10. Výzva Environmentálneho fondu na rok 2025 číslo B-1, Oblasť: ochrana a využitie 

vôd (B) – schválenie 

Starosta Obce Lúka požiadal p. Penzéšovú o slovo. 

P. Penzéšová oboznámila prítomných s prácou ich agentúry. Výzva sa týka dobudovania kanalizácie a 
ČOV v Obci Lúka. Je potrebné zaktualizovať rozpočet diela, preveriť, či všetky stavby sú súčasťou 
projektu k predmetnej výzve. Podmienkou výzvy je výsadba zelene, odporúčané sú určité výsadby, nie 
počty a druh drevín. Odporúčaná výsadba zelene vychádza zo sumy žiadanej dotácie, podľa percent. 
Projekt výsadby nie je potrebné dať vypracovať, suma a počet výsadby zelene sa uvedie iba v žiadosti. Ide 
o povinnú podaktivitu projektu. Žiadosť o poskytnutie dotácie je potrebné podať do 31.3.2025. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina sa zaujímal, čo chýba na podanie žiadosti. 

P. Penzéšová sa vyjadrila, že je potrebné všetky dokumenty skontrolovať, či sú platné a v poriadku. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina sa dopytoval, či boli oboznámení s dôvodmi, pre ktoré bola predchádzajúca 

žiadosť vylúčená. 

P. Penzéšová sa vyjadrila, že takýto dokument nevidela, Starosta Obce Lúka ho má predložiť v pondelok 
2.3.2025. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina sa zaujímal, aká je spoluúčasť a výska dotácie. 

P Penzéšová prítomných oboznámila, že spoluúčasť je 5%, suma dotácie max 3 000 000,- eur, ale bude 
treba viacej finančných prostriedkov na dobudovanie kanalizácie a ČOV v Obci Lúka. 

Starosta Obce Lúka aj v minulosti podával takéto žiadosti. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina sa zaujímal, aká je lehota na opravu výzvy. 

P. Penzéšová prítomných oboznámila, že lehoty sú individuálne, všetka komunikácia je elektronická, e-
schránka danej obce. Ako podvýzvy sú uvedené regenerácia zelene, líniová zeleň a iné, ktoré nemusia byť 
umiestnené priamo v danej lokalite vedenia kanalizácia, ale na iných obecných pozemkoch. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina sa zaujímal, aký je poplatok za podanie žiadosti. 

P. Penzéšová uviedla, že poplatok nie je žiadny T. č. úver na dofinancovanie takéhoto projektu poskytuje 
Envirofond vo výške 0,5 %. 

Poslanec Miroslav Jánošík sa zaujímal, aký je celkový počet bodov. 

P. Penzéšová oboznámila prítomných, že je 5 kritérií, váha kritéria je uvedená v %-ách. 
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Poslanec Miroslav Jánošík sa vyjadril, že verejné obstarávania pri podaní predchádzajúcej žiadosti bolo 
zastavene kvôli dodávateľom. Dopytoval sa, či musí byť podmienkou na podanie žiadosti začatie 
výberového konania na dodávateľa. 

P. Penzéšová sa vyjadrila, že niektoré obce, ktoré zastrešovali, už pred podaním žiadosti začali s 
realizáciou výberového konania na dodávateľa pred schválením žiadosti. Každé výberové konanie musí byť 
skontrolované, Envirofond poskytne lehotu na jeho opravu, ak je chybné. 

Poslanec Miroslav Jánošík sa dopytoval, či Envirofond, ktorý poskytuje tieto dotácie, je slovenský alebo 
európsky. 

P. Penzéšová ho ubezpečila, že je slovenský. V tomto prípade sa pôjde formou verejného vestníka. 

Poslanec Miroslav Jánošík sa dopytoval, či vedia aj niekoho odporučiť, kto bude realizovať proces 
verejného obstarávania, pretože predchádzajúca firma bola z Bratislavy. 

P. Penzéšová sa vyjadrila, že ich agentúra robí aj podlimity, pričom v komisii sú traja členovia. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina sa zaujímal, akú majú úspešnosť s podania žiadostí týkajúcich sa ČOV. 

P. Penzéšová ho oboznámila, že podávali 4 žiadosti, všetky spĺňali predpísané náležitosti, 2 obce získali  
žiadané financie. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora sa pýtal na úspešnosť podania žiadosti. 

P. Penzéšová ho oboznámila, že ako agentúra boli úspešní, robili projekty napr. v Nových Zámkoch. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora sa dopytoval, aké sumy pre obce / mestá získali? 

P. Penzéšová sa vyjadrila, že od 1 000 000,- eur - 1 300 000,- eur. Pokiaľ sú dodržané všetky podmienky 
výzvy, žiadosť by mala byť prijatá. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora sa dopytoval, do kedy musí Envirofond vyhodnotiť žiadosť. 

P. Penzéšová sa vyjadrila, že Envirofond termíny veľmi nedodržiava, termíny sú rôzne. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora sa dopytoval, koľko bude trvať celý proces? 

P. Penzéšová sa vyjadrila, že viazanosť cenových ponúk býva 12 mesiacov. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora sa pýtal, či je kritériom aj počet obyvateľov. 

P. Penzéšová sa vyjadrila, že kritériom predmetnej výzvy je počet obyvateľov do 2 000. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora sa dopytoval, kto bude podávať žiadosť. 

P. Penzéšová sa vyjadrila, že žiadosť bude podávať obec ako žiadateľ. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/12/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

vypracovanie žiadosti k Výzve Environmentálneho fondu na rok 2025 číslo B-1, Oblasť: ochrana a využitie 
vôd (B) spoločnosťou Trenčianska regionálna rozvojová agentúra, so sídlom: Opatovská cesta 23, 911 01  
Trenčín za odmenu v sume 690,- eur (spoločnosť nie je platcom DPH). 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/12/2025. 

UZNESENIE č. U/13/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

vypracovanie rozpočtu k Výzve Environmentálneho fondu na rok 2025 číslo B-1, Oblasť: ochrana a 
využitie vôd (B) spoločnosťou Hydrocoop s.r.o., so sídlom: Madáchova 33, 821 06  Bratislava za odmenu v 
sume 1 500,- eur bez DPH t.j. v sume 1 845,- eur s DPH. 
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Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/13/2025. 

Starosta Obce Lúka sa poďakoval p. Penzéšovej za jej čas a p. Penzéšová odišla zo zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka. 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných so zabezpečením verejného obstarávania na dielo k Výzve 
Environmentálneho fondu na rok 2025 číslo B-1, Oblasť: ochrana a využitie vôd (B) spoločnosťou SLAGA 
s.r.o., so sídlom: Mlynský Sek 330, 941 02  Lipová za odmenu v sume 4 800,- eur bez DPH (spoločnosť 
nie je platcom DPH). 

Ing. Oliver Kačina sa dopytoval, či sa jedná o ČOV aj kanalizáciu spolu. 

Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že: áno, verejné obstarávanie bude spolu, kanalizácia aj ČOV. 

Poslanec Miroslav Jánošík upozornil, že je potrebné posielať poslancom podklady na zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva Obce Lúka, aby mohli hlasovať o danom bode. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora sa dopytoval, či nie je potrebné vypracovanie zmluvy na zabezpečenie 
procesu verejného obstarávania. 

Ing. Oliver Kačina sa dopytoval, či nás tlačí termín na začatie procesu verejného obstarávania. 

Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že k podaniu žiadosti na Envirofond nie je povinnosťou mať dokončený 
proces verejného obstarávania, na druhej strane sa jedná o zdĺhavý proces a preto sa odporúča, aby 
verejné obstarávanie bolo začaté už počas podávania žiadosti. 

Poslanec Miroslav Jánošík požiadal o predloženie návrhu zmluvy na zabezpečenie procesu verejného 
obstarávania. 

Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že spoločnosť, ktorá poslala návrh cenovej ponuky, návrh zmluvy na 
zabezpečenie procesu verejného obstarávania neposlala. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/14/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

zabezpečenie procesu verejného obstarávania na dielo k Výzve Environmentálneho fondu na rok 2025 
číslo B-1, Oblasť: ochrana a využitie vôd (B) spoločnosťou SLAGA s.r.o., so sídlom: Mlynský Sek 330, 941 
02  Lipová za odmenu v sume 4 800,- eur bez DPH (spoločnosť nie je platcom DPH). 

Hlasovanie: 

ZA 1 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    5 hlasov 

Ing. Oliver Kačina      Zuzana Fulková 
        Peter Gajdošech 
        Miroslav Jánošík 
        Mária Kaducová 
        Pavol Šprlák - Zmora 
 
 
 
 
 

 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/14/2025 t. j. cenová ponuka spoločnosti SLAGA s.r.o. 

na zabezpečenie procesu verejného obstarávania na dielo k Výzve Environmentálneho fondu na rok 
2025 za odmenu v sume 4 800,- eur bez DPH nebola schválená. 
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UZNESENIE č. U/15/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- odporúča 

Starostovi Obce Lúka preložiť tento bod na najbližšie zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Lúka, 
predložiť 3 cenové ponuky na zabezpečenie procesu verejného obstarávania na dielo k Výzve 
Environmentálneho fondu na rok 2025 číslo B-1, Oblasť: ochrana a využitie vôd (B) vrátane návrhu 
zmluvy. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/15/2025. 

11. Vymáhanie pohľadávky od spol. Eurohause, s.r.o., zaplatenie súdnych trov – istina 

14 102,70 EUR a dva úkony právnych služieb pre JUDr. Adrianu Ručkayovú v sume 

jedného právneho úkonu 190,48 EUR - schválenie 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných ohľadne obchodného prípadu so spoločnosťou Eurohause 
týkajúceho sa výstavby nájomného bytového domu v Lúke, súpisné číslo 266. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka sa dopytoval, prečo sa vymáhanie tejto pohľadávky neriešilo skôr, keďže 
rozsudok v prospech Obce Lúka je z roku 2021. 

Poslanec Miroslav Jánošík sa vyjadril, že toto vymáhanie už spomínal, aby sa v ňom začalo konať. 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných, že vymáhanie je na základe rozsudku Krajského súdu 
Trenčín, ktorý nadobudol právoplatnosť v roku 2021, nárok je vymáhateľný do roku 2031, proces 
vymáhania mohlo v roku 2021 začať bývalé vedenie Obce Lúka, čo sa však nestalo. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/16/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

vymáhanie pohľadávky od spol. Eurohause, s.r.o., zaplatenie súdnych trov – istina 14 102,70 eur a úkony 
právnych služieb pre JUDr. Adrianu Ručkayovú. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/16/2025. 

12. Podanie Žiadosti na Regionálny úrad školskej správy v Trenčíne: zateplenie 

obvodového plášťa telocvične – havarijný stav - schválenie 
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Starosta Obce Lúka informoval prítomných o možnosti podania žiadosti na zateplenie obvodového plášťa 
telocvične – havarijný stav. 

Ing. Oliver Kačina sa dopytoval, či sa jedná o dotáciu bez spoluúčasti. 

Starosta Obce Lúka informoval, že toho času sa jedná o dotáciu bez spoluúčasti. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora sa vyjadril, že ak sa niečo na podmienkach dotácie zmení, je potrebné o 
tom poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka informovať. Dopytoval sa, či je v rámci projektu aj 
odkop stavby, či je tam aj zateplenie strechy a výmena parapet. 

Starosta Obce Lúka informoval, že strecha je zateplená, na streche sa iba predĺži okapový plech. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina upozornil, že ako sa v telocvični vymenili okná, drží sa tam vlhkosť a podlaha 
sa ničí. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora sa vyjadril, že projektant vidí problém v izolácií podlahy. 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných, že školník ZŠ s MŠ Lúka rozobral podlahu a zistil, že izolácia 
podlahy je zlá. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora sa dopytoval, či odkop je iba 45 metrov alebo ci bude okolo celej budovy. 

Starosta Obce Lúka informoval, že celý postup ohľadne stavebných prác je uvedený v projektovej 
dokumentácii. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/17/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

podanie Žiadosti na Regionálny úrad školskej správy v Trenčíne: zateplenie obvodového plášťa telocvične 
– havarijný stav, ktorý bude financovaný z pridelených finančných prostriedkov štátu, kapitálové výdaje. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/17/2025. 

13. Žiadosť o zakúpenie plachtovej haly pre účely parkovania hasičskej techniky DHZO 

Lúka na pozemkoch p. č. 548/1, 548/2, 548/3 a 549 v k. ú. Lúka - schválenie 

Starosta Obce Lúka skonštatoval, že žiadosť o zakúpenie plachtovej haly bola poslaná poslancom 
Obecného zastupiteľstva Obce Lúka formou e-mailu. 

Ing. Ján Šálek, ako splnomocnenec majiteliek vedľajšieho pozemku, sa vyjadril, že majiteľky susedného 
pozemku nesúhlasia, aby na tejto parcele bola postavená plachtová hala. Budú chcieť preveriť vlastníctvo 
Obce Lúka na parcelách 548/2 a 548/3. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina sa zaujímal, či by majiteľky mali záujem predať susedné pozemky. 

Ing. Ján Šálek informoval, že v minulosti chceli vymeniť pozemok za iný pozemok vo vlastníctve Obce 
Lúka. Mali by aj záujem o odpredaj pozemku. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina sa dopytoval, či majiteľky dali návrh kúpnej ceny na odpredaj pozemku. 

Starosta Obce Lúka informoval, že zatiaľ nie. Nechal na pozemku p. č. 25/2 vybudovať chodník, ktorý je 
však v rozsahu 20 m2 vybudovaný na pozemku vo vlastníctve majiteliek. 

Prestávka: 21:34 – 21:45 

Poslanec Ing. Oliver Kačina navrhol preformulovať znenie uznesenia, aby sa zakúpila plachtová hala, ale 
umiestnená by bola na iných pozemkoch vo vlastníctve Obce Lúka. 

Poslanec Miroslav Jánošík súhlasil s preformulovaním znenie uznesenia. 

Starosta Obce Lúka informoval prítomných o tom, že táto parcela 548/1 nie je vo vlastníctve Obce Lúka 
sa dozvedel deň pred zasadnutím Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. Oslovil projektanta, aby zmenil 
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zakreslenie postavenia plachty, ktorá sa však na pozemky vo vlastníctve Obce Lúka nezmesti hlavne kvôli 
ochranným pásmam, o ktorých presne nevie, či sú v rozsahu 4 metre alebo 10 metrov. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina navrhol prijať uznesenie o zakúpení plachtovej haly a ďalšie uznesenie, aby sa 
našiel pozemok, kde by sa mohla plachta umiestnená. 

Andrej Krajčí, veliteľ DZHO Lúka navrhol umiestnenie plachtovej haly v areáli MŠK alebo ČOV. Hala by 
bola iba na umiestnenie techniky DHZO Lúka, zmontovateľná. 

Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že lepšie by bolo umiestnenie v areáli ČOV alebo v jeho blízkosti. Opýtal 
sa Andreja Krajčího, či by sa plachtová dala na nevyhnutný čas nemohla umiestniť na pozemok v ich 
osobnom vlastníctve. 

Andrej Krajčí, veliteľ DZHO Lúka by radšej nebol za umiestnenie plachtovej haly na ich pozemku, aj keď 
sú tam toho času odparkované autá DHZO Lúka. Treba hľadať riešenie na jej umiestnenie na obecných 
pozemkoch. Podotkol, že DHZO pomáha všetkým občanom a naďalej v tejto činnosti budú aj pokračovať. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora pripomenul, že poslanci Obecného zastupiteľstva Obce Lúka schválili 
navýšenie dotacie pre DHZO. 

Adriana Orviská, členka DHZO Lúka požiadala, aby Obec Lúka vybrala a navrhla pozemok, kde by sa 
hala mohla umiestniť. 

Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že toto uznesenie sa teraz neschváli vzhľadom na to, že na obecný 

pozemok sa navrhovaná hala nezmestí pri dodržaní ochranného pásma trafostanice a nechá sa na 
prerokovanie na ďalšom zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Petr Šlahor reagoval, že navýšenie financií bolo pre DHZ Lúka, tato hala by bola pre DHZO Lúka. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka sa vyjadril, že súčasný stav rezervného fondu z roku 2023 bol prerozdelený 

na rok 2025. Až keď sa uzavrie rok 2024, budeme vedieť, koľko finančných prostriedkov pôjde do 
rezervného fondu za rok 2024 a tieto sa budú následne prerozdeľovať ako plánované investície. 

K tomuto bodu nebolo prijaté uznesenie, pretože všetky predmetné parcely nie sú vo vlastníctve Obce 
Lúka a z dôvodu preverenia jestvujúceho ochranného pásma VN a jestvujúcej trafostanice nie je možné 
predmetnú plachtovú halu umiestniť v danej lokalite na pozemok vo vlastníctve Obce Lúka. 

UZNESENIE č. U/18/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- berie na vedomie 

neprijatie uznesenia k tomuto bodu programu. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/18/2025. 

14. Interpelácie poslancov 

Poslanec Miroslav Jánošík predložil písomnú interpeláciu v nasledovnom znení: 

Hlavný kontrolór obce, p. Ševčík viackrát navrhol starostovi obce, aby voľné finančné prostriedky (napr. 
rezervný fond a podobne, ktoré obec nepoužíva, resp. ich bude potrebovať použiť v neskoršom časovom 
horizonte), starosta obce uložil na termínovaný účet alebo využil iný produkt banky, kde by sa finančné 
prostriedky zhodnotili. Okrem iného to uviedol aj v správe HK č. 1/2024. S týmto návrhom sa stotožnili aj 
poslanci OZ Lúka a odporučili starostovi obce Lúka za týmto účelom navštíviť banku, kde má Obec Lúka 
účet. 

Vzhľadom k uvedenému som začiatkom roku 2025 oslovil p. Ševčíka, ktorý pracoval v bankovom sektore 
a požiadal ho o vyčíslenie sumy, ktorú by obec získala, pokiaľ by zhodnotila svoje finančné prostriedky. 
Vypočítal sumu cca 8.500,- €. 

Moja otázka na starostu obce znie: Aký produkt banky využil na zhodnotenie obecných finančných 
prostriedkov a akú čiastku obec z tejto transakcie získala? 



17 

15. Diskusia 

Poslanec Miroslav Jánošík sa dopytoval na nasledovné. čierna stavba Chata; Roman Jurík - či pracuje pre 
Obec Lúka, aká je jeho odmena; kedy bude ďalšie zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Lúka; 
Obecné zastupiteľstvo Obce Lúka žiada hlavného kontrolóra Obce Lúka, aby prekontroloval a predložil 
poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka všetky výdavkové pokladničné doklady za rok 2024 nad 
sumu 150,- eur vrátane. 

Starosta Obce Lúka: na predmetnú chatu bol vykonaný Štátny stavebný dohľad, jeho záverom bolo 
vydané rozhodnutie o odstránení stavby do 90 dní t.j. do 23.3.2025; ohľadne Romana Juríka sa vyjadril, 
že Starosta Obce Lúka dlho sa hľadal správcu MŠK, vedenie MŠK zvolilo za hospodára Romana Juríka, 
jeho mesačná odmena je 200,- eur v čistom, v pracovnej náplni má prípravu ihriska, pranie dresov, 
upratovanie MŠK, kosenie areálu MŠK p. Juríkovi bude vyplácané nad rámec dohodnutej odmeny. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka upozornil, že sledujeme plnenie uznesení, ale čo sa riešilo v diskusii, to sa 
nekontroluje. 

Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že v rámci diskusie sú body, ktoré sa dajú odstrániť hneď a ktoré sa 
nedajú. 

UZNESENIE č. U/19/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- poveruje 

Hlavného kontrolóra Obce Lúka do najbližšieho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka predložiť 
správu o kontrole výdavkových pokladničných dokladov nad sumu 150,- eur vrátene spolu s 
predmetnými dokladmi. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/19/2025. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina predložil poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka príjmy a výdaje Obce 
Lúka za volebné obdobie 2018-2022 a 2022-2026. Na základe toho navrhol jednorázovú odmenu pre 
Starostu Obce Lúka na roky 2023-2024 vo výške mesačného platu. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora odišiel 22:38 
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UZNESENIE č. U/20/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

jednorázovú odmenu pre Starostu Obce Lúka vo výške mesačného platu za odvedenú prácu za roky 2023-
2024. 

Hlasovanie: 

ZA 1 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    4 hlasov 

Ing. Oliver Kačina      Zuzana Fulková 
        Peter Gajdošech 

Miroslav Jánošík 
        Mária Kaducová 
 
 
 
 
 

 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/20/2025. 

16. Záver 

Na záver sa Starosta Obce Lúka poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí Obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka a rozlúčil sa s nimi. 

Začiatok zasadnutia: 18:06 hod.          Koniec zasadnutia: 23:04 hod. 

Zapísal: JUDr. Stanislava Zervanová 

Overil: Zuzana Fulková        ______________________ 

Overil: Ing. Oliver Kačina       ______________________ 

 

 

Vladimír Vöröš 
Starosta Obce Lúka 


